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Welkom en opening 
 

- Voorstellen Daan van Haarlem 
Daan van Haarlem is vanuit de gemeente de vervanger van Karolien Dekkers. Daan komt uit Zelhem 
en kent de regio daarom wel redelijk goed. Voorheen was hij werkzaam in Utrecht en nu dus bij de 
gemeente Berkelland. Hij neemt hier de projecten over van Karolien, waaronder dus het COA in 
Rekken. Hij zal ook elke overleg (indien mogelijk) aanschuiven.  
Daarna hebben de andere leden zichzelf voorgesteld aan Daan.  
 

- Er zijn geen mededelingen vooraf. 
- Agenda voor dit overleg is vastgesteld. 
- De notulen van 08-05-2024 zijn vastgesteld.  

Deze kunnen dan nu gedeeld worden op de website van de DCR.  
 

Bespreken stroomschema 
 
In de bijlage, samen met de agenda, is het stroomschema meegestuurd. Deze wordt besproken.  
Het stroomschema bestaat uit een protocol bij incidenten binnen de locatie en een protocol bij 
incidenten buiten de locatie.  
 

- Protocol bij incidenten buiten de locatie; 
Het stroomschema wordt uitgelegd door Arjan en Daan. Melding van een incident zonder 
spoed kan gedaan worden bij het COA via telefoon (06 – 21 26 29 02) of mail 
(fmmzrekkenpoa@coa.nl). Maar er kan ook melding gedaan worden bij de politie via 0900-
8844. Bij spoed dient er altijd 112 gebeld te worden.  
Het is duidelijk en overzichtelijk en het voordeel van dit schema is dat alles op 1 blad staat. 
  

- Protocol bij incidenten binnen de locatie; 
Dit overzicht is meer ter informatie gemaakt, zodat men weet wat de route intern is.  
Er zijn twijfels over het 4e punt (COA informeert – indien relevant – direct de buurt). Want 
wordt de buurt wel geïnformeerd, aangezien het COA zich ook aan de privacywet moet 
houden? Misschien beter als deze zin verwijderd wordt.  
Wat zou je als goede buur doen? En bedenk wat de buren zouden moeten weten. De vraag is 
vervolgens hoe de informatie dan gedeeld moet worden met de buurt? De leden geven aan 
dat wanneer een aantal buren op de hoogte zijn, het nieuws vanzelf verspreid in de buurt. 
Daar moet niet te moeilijk over gedaan worden.  
 

- *Registratie en *terugkoppeling kan er op beide pagina’s ook uitgehaald worden.   
 
 
 



Hoe gaat het? - Monitoring veiligheid en leefbaarheid 
 
Voordat het document besproken wordt, wordt algemeen de vraag aan iedereen gesteld hoe het 
gaat.  
 
Zwemmen/zwemdiploma 

- Het COA is verheugd mede te kunnen delen dat er 2 jongeren hun zwemdiploma hebben 
behaald. Daarom is er een afspraak met Natuurbad gemaakt en heeft het COA de beide 
jongeren meegenomen. De badmeesters van het Natuurbad hebben de jongeren ook 
beoordeeld op hun zwemvaardigheden. De eerste keer zullen de jongeren onder begeleiding 
gaan zwemmen. Ze krijgen een eigen pasje met foto met de vermelding dat het 
zwemdiploma is behaald. Pasje is zo gemaakt dat het niet doorgegeven kan worden aan 
andere jongeren. Na de eerste keer mogen deze jongeren zonder begeleiding gaan 
zwemmen.  
 
Daarop volgend geeft het COA aan dat er de afgelopen tijd veel gesprekken zijn geweest met 
diverse zwembaden in de omgeving. Er is 1 duidelijke regel, jongeren mogen niet naar binnen 
zonder diploma.  
 
Andere jongeren geven nu aan ook wel graag te willen zwemmen. Hopelijk stimuleert het de 
overige jongeren om ook hard hun best te doen om het zwemdiploma te halen.  

 
Verkeer 

- Er wordt soms nog gezien dat er ’s avonds jongeren fietsen zonder verlichting. COA geeft aan 
dat daar aandacht voor blijft. En ook dat het een constante zorg is. Vooral nu in de zomer is er 
veel ander verkeer (Duitsers/vakantiegangers) die wellicht niet op de hoogte zijn van de 
jongeren. Buren zijn al op de hoogte en houden er al wat meer rekening mee.   

 
Dorpsverbinder 

- Linda heeft contact gehad met Christel te Velthuis (dorpsverbinder van Rekken). Niet 
iedereen wist van het bestaan van de dorpsverbinder, maar nu gelukkig wel. Linda heeft haar 
ook uitgenodigd om het overleg met de Beheergroep eens een keer bij te wonen. COA en 
Christel geven aan goed contact te hebben met elkaar.  

 
Gemeente 

- Onlangs is er overleg geweest omtrent o.a. jeugdwerk, Jimmy’s en sportfederatie. Wat 
kunnen zij allemaal voor elkaar betekenen? Ook de eerste contacten met het COA zijn gelegd.  

- Vanaf het nieuwe schooljaar gaan de jongeren naar het ISK in Borculo (voormalige Staring 
College Beukenlaan). 

- De gemeente is in gesprek met stichting D3 en de woningbouwvereniging. Wanneer een 
jongere een verblijfsvergunning krijgt, zou het mooi zijn als hij ook in de gemeente kan 
blijven, waar hij zijn netwerk heeft opgebouwd. Maar er moeten nog vele gesprekken 
gevoerd worden, dus het is nog allerminst zeker.  

 
Document Monitoring veiligheid en leefbaarheid 
 
Doelgroep 

• Momenteel 44 jongeren. Er is nog 1 jongere van 18 jaar in huis. Dit is de nog steeds lopende 
zaak, waar eerder ook al over gesproken is.  

 
 
 



Openbare orde en veiligheid 

• Er is een melding geweest over onveilig gevoel op de fiets en een melding over onveilig 
gevoel bij de brug richting Haaksbergen. Daar is door het COA meteen op ingezet en elke 
avond gaat er 2x een collega richting Haaksbergen voor controle. Tot op heden is er niks 
geconstateerd en daarom wordt het weer afgeschaald.  

• Met een intercultureel mediator zijn er gesprekken gevoerd met de jongeren. Over o.a. het 
gedrag tijdens het fietsen en over spreken in eigen taal op luide toon (bij enkele culturen 
wordt er altijd op luide toon gesproken). En wat dat doet met andere inwoners.  

• Er is een voorval gemeld aan de Oldekotsedijk. Het COA heeft daar pas na 2 weken iets over 
gehoord toen er door de politie contact werd opgenomen. Het COA herkent het signalement 
niet. Dit wordt met de wijkagent nog verder opgepakt.  

 

• Locatie Rekken heeft goed contact met locatie Haaksbergen. Jongeren van beide locaties 
spreken elkaar veel. Ook zijn er afspraken dat jongeren vanuit Haaksbergen kunnen 
doorstromen naar Rekken, zodat de jongere in dezelfde buurt kan blijven. Dit wordt altijd 
goed besproken en overlegd tussen beide locaties.   

 
Klachtenafhandeling 

• De werkzaamheden van Vodafone zijn afgerond. Dat betekent dat het COA in Rekken nu goed 
bereikbaar is per telefoon.  

• Er was 1 melding waar helaas niet binnen 48 uur op gereageerd kon worden door het COA. 
Dit had te maken met de bereikbaarheid (toen waren de werkzaamheden van Vodafone nog 
niet afgerond) en de melder heeft niet via Whatsapp gebeld. Vervolgens is de mail niet 
aangekomen, doordat er een fout in het e-mailadres stond. Uiteindelijk is de melding via de 
gemeente en COA klachtenlijn binnengekomen en direct opgepakt door het COA.  

 
Dagbesteding en begeleiding 

• Het ISK verhuist van Neede naar Borculo per aankomend schooljaar. Jongeren gaan dan 
waarschijnlijk 5 dagen in de week naar school.  

• Op de locatie is er op het sportveld kunstgras neergelegd, zodat jongeren daar veiliger op 
kunnen sporten.  

• De zomervakantieplanning is bijna klaar. Er worden veel activiteiten georganiseerd op en 
buiten de locatie.  

• Er is een evaluatie geweest met HSC Haaksbergen over de voetbaltrainingen. Beide partijen 
waren positief en de trainingen zullen na de zomervakantie weer doorgaan.  

 
Vrijwilligers 

• Er is nu 1 vrijwilliger die gaat helpen met huiswerkbegeleiding, dit gaat de hele 
zomervakantie door.  

• Er is contact met 2 andere mogelijke vrijwilligers die iets met sport willen gaan doen.  
 
Communicatie 

• De eerstvolgende nieuwsbrief verschijnt aan het begin van de zomervakantie.  

• Er staat een housewarming gepland voor vrijdag 5 juli. De grote landelijke Open Dag is op 
zaterdag 28 september.  

 
 
Het volgende overleg is op woensdag 4 september. Voorzitter Linda zal hierbij niet aanwezig zijn en 
onderling is afgesproken dat er voor deze keer geen vervangende voorzitter nodig is.  


